
Voorzitter, 

 

Net als hoogstwaarschijnlijk alle andere fracties, aandacht voor het volgende: 

 

Nu gisteren het DB van Reestmond een tijdelijke oplossing gecreëerd heeft zijn de vervolgstappen van 

wezenlijk belang. 

Aangezien al in de zomer van dit jaar een besluit is genomen inzake tijdelijke contracten en de 

discussie hierover pas in het laatste kwartaal, lijkt het ons niet goed weer lang te wachten. 

 

Graag horen wij van de wethouder hoe dit proces zal verlopen. 

Onze vragen: 

-Tot hoever reikt het tijdelijke wat omschreven staat in het persbericht van 15 december 2014. 

-Is de wethouder voornemens om de raad maandelijks op de hoogte te stellen van de ontwikkelingen?  

 

Jan Puper 

 

 

 


